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A koronavírus-járvány erdélyi magyar oktatási intézményeinket is rendkívül nehéz helyzet elé állította. A 

helyzet kezelésében, az oktatási feltételek biztosításában és az egészségügyi biztonsági előírások 

betartásában az Önök és oktatóik erőfeszítései nagyon fontosak, törekvéseikben támogatásomról 

szeretném biztosítani Önöket.  

 

A több mint egy évvel ezelőtt megkezdett képviselői megbízatásom egyik alapvető feladatának tekintem az 

Európai Unió értékeinek, munkájának megismertetését a fiatalokkal, az EU-val kapcsolatos tudásuk 

bővítését, valamint az uniós szintű demokratikus folyamatokban való aktív részvételük támogatását. 

Ugyanakkor, rendkívül fontosnak tartom az erdélyi magyar felsőoktatás teljesítményének erősítését és 

kiválóságainak elismerését. Ennek érdekében folytatni szeretném Önökkel és intézményükkel azt az 

együttműködést, amelyre tavaly, munkám kezdetén vállalkoztam.  

 

A tavalyi program kedvező visszajelzései bizonyítják, hogy jó döntés volt elindítani ezt a partnerséget, 

éppen ezért továbbra is részt szeretnék vállalni a Sapientia Erdélyi Magyar Tudományegyetem 

 legjobb diákjainak díjazásában egy brüsszeli tanulmányút megszervezése révén. A Kiváló erdélyi diákok 

programot és az együttműködést a továbbiakban folytatom. 

 

A 2019-2020 tanévet a Sapientia Erdélyi Magyar Tudományegyetemen kiemelkedő eredménnyel végző 

három diákjának (karonként egy-egy) felajánlok egy tanulmányúton való részvételt, amelynek során 

meglátogatják az Európai Parlamentet, megismerkedhetnek annak működésével és munkájával. Ami a 

diákok kiválasztását illeti, a továbbiakban is az egyetemre bízzuk a döntést, olyan kritériumok 

figyelembevételével, mint a tanulmányi eredmények, nemzetközi versenyeken, projektekben való 

részvétel. Lehetőség szerint kérném figyelembe venni a hallgatói önkormányzatok javaslatát, illetve a 

diákoknak az EU működése iránti érdeklődését is. A tanulmányútra a járványügyi helyzet alakulása 

függvényében 2021 során kerül sor, így az is elképzelhető, hogy az év második felében. A jobb tervezhetőség 

érdekében kérném, hogy 2020. november 30-ig nevezzék meg az Önök által kiválasztott három diákot. 

 

Ezen túlmenően pedig, engedjék meg, hogy továbbra is felajánljam személyes részvételem az egyetem 

életének kiemelkedő eseményein, valamint az Európai Unióhoz vagy a nemzeti kisebbségvédelemhez 

kapcsolódó rendezvényeiken. 

 

Tisztelettel,  

Vincze Loránt  
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